

Fire Protect Solutions Group

Industrie
Deutschland

1.760 Mitarbeiter
39
Niederlassungen

Projektstart 06/2024
Projektende 10/2024



PROJEKTBSCHREIBUNG

Consult, Design & Build

Für eine effiziente RZ-Lösung wurde am Firmensitz eine standardisierte private Cloud Lösung (vPack) zur Verfügung gestellt.

Die Basis bildet eine ausfallssichere Hyperconverged Lösung, welche von Axians gemonitort und betrieben wird.

Die vPack Service Lösung beinhaltet Bereitstellung, Betrieb und Wartung der

IT-Infrastruktur und umfasst die erforderlichen Hardware-, Software- und Dienstleistungskomponenten.

www.axians.at/vpack

NUTZEN & VORTEILE

Datensicherheit & Nachhaltigkeit

- Durch den Betrieb der vPack Lösung durch Axians werden die IT-Mitarbeiter entlastet und können sich auf neue IT-Anforderungen spezialisieren.
- Die Daten des Unternehmens bleiben lokal und können durch das integrierte Backup jederzeit wiederhergestellt werden.
- Mit der vPack Lösung erspart sich das Unternehmen ca. 50% Stromkosten, verglichen mit einer adäquaten 3-Tier Infrastruktur

STATEMENT DES KUNDEN

Vollste Zufriedenheit

Die zentralen Highlights sind der umfängliche vPack Service sowie das ausgeklügelte Backup-Konzept, welches nach State of the Art umgesetzt wurde.

Aus Sicht von Fire Protection Solutions, ist dieses Projekt zu unserer vollsten Zufriedenheit verlaufen. Beratung und Umsetzung ließen keine Wünsche offen und die Kommunikation war so, wie man es sich bei einem solchen Projekt wünscht. Danke Axians!

André Braun, M. Sc.
Leiter Digitalisierung & Infrastruktur

Fire Protect Solutions Group

Industry
Germany

1,760 employees
39 locations

Project start 06/2024
Project end 10/2024



PROJECT DESCRIPTION

Consult, Design & Build

For an efficient data center solution, a standardized private cloud solution (vPack) was provided at the company headquarters.

The basis is a fail-safe hyperconverged solution, which is monitored and operated by Axians.

The vPack service solution includes the provision, operation, and maintenance of the IT infrastructure and comprises the necessary hardware, software, and service components.

USE & BENEFITS

Data security & sustainability

- Operating the vPack solution through Axians reduces the workload on IT staff, allowing them to specialize in new IT requirements.
- The company's data remains local and can be restored at any time using the integrated backup system.
- The vPack solution saves the company approximately 50% in electricity costs compared to an equivalent 3-tier infrastructure.

CUSTOMER STATEMENT

Complete satisfaction

The key highlights are the comprehensive vPack service and the sophisticated backup concept, which was implemented according to the state of the art.

From Fire Protection Solutions' point of view, this project went to our complete satisfaction. The consulting and implementation left nothing to be desired, and communication was exactly as you would want it to be for a project like this. Thank you, Axians!

André Braun
Head of Digitalization & Infrastructure